
Conferinta de presa Rapid - Ceahlaul
Duminică, 09 Noiembrie 2014 11:31

                 Urmatoarea partida a Rapidului este cea cu Ceahlaul de pe Giulesti , de
luni seara.

  

                     

  La conferinta de presa a Rapidului a participat ,antrenorul echipei ,Marian Rada, George
Stanca si Mircea Bornescu.
  

  

Marian Rada : "Dupa ce ca situatia este dificila. Avem 3 suspendari , Mera , Dica si Vasile
. De asemenea , accidentati , Doman si Boukaka .Am vrut sa renunt in aceasta
saptamana , dar voi ramane pana la iarna , cand vor surveni schimbari in organigrama si
stafful clubului.Am dorit sa fortez aceasta inlocuire."
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Mircea Bornescu : " E adevarat , ne-au intrat banii , speram sa castigam meciul cu
Ceahlaul doarece e crucial pentru noi si viitorul nostru.Cred ca este vorba de un blocaj
psihic , si in special o criza in atac , trebuie sa fim mai concentrati in fata portii.La fiecare
meci am avut ocazii , si nu am putut marca."

  

"Orice suporter din lume e nemultumit cand echipa nu marcheaza. Am avut o discutie
civilizata cu suporterii , in care ne-au spus asteparile lor. Stiam ca va fi greu , insa
speram ca lucrurile vor sta mai bine in clasament ,insa niciodata nu mi va parea rau ca
am semnat cu Rapid.Orice sprijin ne-ar fi de folos , in special , un om experimentat ca
Dinu Gheorghe.

  

Marian Rada : " Jucatorii au fost adusi tarziu , buba e inca din vara , si perioada de
transferuri si pregatire."

  

Mircea Bornescu : " Cuvantul , ca Rapid sa retrogadeze pe teren , nu trebuie sa existe la
Rapid ."
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